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Sheet 1

Mijn naam is Thirza Huitema en ik ben kinderburgemeester van de gemeente Leeuwarden. Ik ben 11 
jaar en kom uit Stiens. 

Graag wil ik jullie van harte feliciteren met jullie zetel in de gemeenteraad van Leeuwarden. Ik hoop 
dat jullie Leeuwarden de komende vier jaar nog mooier gaan maken. Graag wil ik jullie wat vertellen 
over mijn taak als kinderburgemeester en over wat kinderen in de gemeente Leeuwarden graag 
zouden willen. 

Ik ben inmiddels 10 maanden kinderburgemeester en dat betekent dat mijn termijn er over twee 
maanden alweer op zit. 

Ik ben kinderburgemeester geworden nadat er in de klas een filmpje met de oproep van de vorige 
kinderburgemeester werd afgespeeld. Hierin zeiden ze dat je een filmpje over jezelf kon maken en 
vertellen waarom je kinderburgemeester wilt worden. Zo’n filmpje heb ik ingestuurd en daarna werd 
ik met 5 anderen op het stadhuis uitgenodigd voor een workshop, rondleiding en een debat in deze 
raadzaal. Door een jury werd ik uitgekozen als kinderburgemeester en Zara al loco- 
kinderburgemeester 

Ik vind het heel erg leuk om kinderburgemeester te zijn omdat ik veel nieuwe dingen heb 
meegemaakt dit jaar. Graag wil ik jullie hier wat over vertellen.

Zo mocht ik vorig jaar, vlak voor de zomer, het boek van Sterke Yerke in ontvangst nemen op het 
Provinciehuis. Ik heb speurtochten gepromoot, Sinterklaas ontvangen, bomen geplant en door de 
binnenstad gewandeld om aan te geven hoe de stad nog mooier kan worden. In oktober mocht in 
naar de Rai in Amsterdam waar ik met 5 andere kinderburgemeesters uit Nederland in gesprek 
mocht met vertegenwoordigers van de 5 grote steden over de inrichting van steden. Ik hoop voor 
Leeuwarden op een mooie groene en milieuvriendelijke stad waar het voor iedereen – ongeacht je 
inkomen – prettig wonen is. Eind maart mocht ik naar de landelijke dag voor kinderburgemeesters. 
Samen met Eline de Koning en Vera Landstra werd ik in de dienstauto naar Madurodam gereden. 
Hier mocht ik een toespraak houden over kansengelijkheid voor kinderen en hebben we 
verschillende workshops gevolgd. 

In februari mocht ik samen met Zara naar de Taalschool in Leeuwarden. Op deze school krijgen de 
vluchtelingkinderen les. Ik was onder de indruk van de leerkrachten en hoe zij met de kinderen om 
gingen. Ik schrok van de verhalen van de kinderen zelf. De kinderen vertelden mij dat ze die nacht 
voor de zoveelste keer hun bed uit moesten. Het brandalarm was voor de zoveelste keer afgegaan. 
Dit keer door een andere bewoner die aan het roken was. Ze vertelden mij dat de lampen in de 
ruimte waar ze verblijven pas om 23 uur uit gaan en dat ze daardoor pas laat in slaap vallen. Er was 
een jongen die mij vertelde dat hij soms andersom in zijn slaapzak ligt, om in het donker in slaap te 
kunnen vallen. Gevluchte kinderen hebben rust nodig en een veilige omgeving. Helaas hebben deze 
kinderen, die hier inmiddels al maanden zitten, dit niet. Ik hoop dat hun situatie snel zal verbeteren. 

Ik vind het heel bijzonder dat ik door Marloes Schreur en Rob Leemhuis ben gevraagd om mee te 
denken over Leeuwarden- Oost. Ik heb gehoord dat jullie volgende week worden bijgepraat over de 
plannen voor Leeuwarden – Oost. Ik doe alvast een voorzetje. De plannen voor Leeuwarden – Oost 
is een 20 jaren plan en is vooral gericht op de jeugd en hun ouders. Ik mocht meedenken hoe we de 
jeugd in de plannen kunnen betrekken. Ik kwam met het idee om de oudste leerlingen van de 
basisscholen uit deze wijken te vragen om mee te denken over hun wijk. Ik hoop dat dit het 



vertrouwen in de gemeente gaat vergroten en dat deze kinderen het gevoel hebben dat hun mening 
er toe doet. Binnenkort ga ik naar enkele basisscholen toe en gaan we met kinderen in gesprek en 
een spel spelen waarin ze hun ideeën kunnen vertellen. Het idee is dat de volgende 
kinderburgemeesters dit ook jaarlijks gaan doen. 

2.

Een paar weken geleden waren er leerlingen van weekendschool Baljee op het stadhuis. Dit is een 
school voor enthousiaste leerlingen die van huis uit minder mogelijkheden en kansen hebben om in 
aanraking te komen met bijzondere en leerzame onderwerpen. Een van de leerlingen had 
opgeschreven dat ze dit bezoek heel democratisch vond en er waren verschillende leerlingen die ook 
wel kinderburgemeester zouden willen worden, ze waren heel erg enthousiast en geïnteresseerd. 

Sheet 2

Ik mocht met drie groepen een workshop doen. Ik heb eerst aan de kinderen gevraagd wat ze leuk 
vinden in Leeuwarden. 

De ijsbaan, dierentuin, bioscoop, bos, bibliotheek, musea, kinderboerderij, Groene Ster, het 
zwembad en de winkels en restaurants worden door de leerlingen gewaardeerd. Ook het reuzenrad 
was erg populair en werd vaak genoemd. Het reuzenrad stond toen net tijdelijk in het centrum van 
Leeuwarden. 

Vervolgens heb ik gevraagd wat er in de gemeente beter zou kunnen. 

Sheet 3

Hier kreeg ik een paar verassende antwoorden. Enkele kinderen zouden graag een automatisch 
bussysteem willen, een pretpark, een gamehal, een extra groot Mac Café en minder mensen in het 
centrum. De meest genoemde antwoorden heb ik in mijn PowerPoint gezet.

Kinderen willen graag meer groen en meer speelplekken voor oudere kinderen. De meeste 
speelplekken zijn voor kinderen tot een jaar of 9 leuk. Oudere kinderen zouden graag een 
nestschommel, een kabelbaan en minder klinkerwegen willen om te kunnen skeeleren. Misschien is 
het ook een idee om bij een speelplek een stukje te asfalteren waarop lekker geskeelerd kan 
worden. Ook de verkeersveiligheid vinden kinderen erg belangrijk. Zwemmen vinden de meeste 
kinderen leuk, ze zouden wel graag meer openbare zwemplekken willen, die voor kinderen makkelijk 
te bereiken zijn. Ook maakt kunst buiten, zoals op de weg of op muren, een stad vrolijker. 

Ik hoop dat ik jullie duidelijk heb kunnen maken dat ook kinderen mee kunnen denken over 
verschillende onderwerpen. Ik hoop ook dat jullie naar kinderen willen luisteren om deze stad voor 
iedereen nog mooier te maken, zodat wij in de toekomst ook nog prettig en veilig in de gemeente 
Leeuwarden kunnen wonen. 


